
IÍOTIILEN jaarvergadering IJsclub nORANJET'UDrr gehouden op 4 novenber 19710

in het club geb ouw.

ranwezig zIJn t2 leden inclusief lret bestuur.
Êlvorens de vergadering wordt geopend f,orden door dê secretaris een aantal
kleurendiars vertoonal betrekkin6l hebbende op de ijsclub.
Nà een bakje koffie en een stuk orenjekoek opent de voorzitter hierna on pln.
half negen de vêrgadering.
Eij zeg:t, dat de opkonst vrij goed is en -hoewel een beetJe snok- toch allen
êen pLaatsie hebben kunnen vlndcn in het clubgebouw. De opkonst noet ni et3rilxrr
groter worden, want dan zullen wiJ de vêrgadering weer noeten houden ln een
zaal .
[ij hect iedereen hartelijk re).kon, J.n 't bijzonder de ploeg trouwe nederer-
kers. Tondêr deze ploeg zou cle ijsclub OranjeÍoud lret niet kunnen stellen.
lteze zooer werrl het clubgèbouw weer opgeverfd en het dak vernieuwd. Fr is ecn
nieure afrastering langs het land aangebracht en het g?as is op tiJd 3ruffir
g:enaaitl, aldus de voorzitter. De baan is wêer opgeschoond, zodat de winter
naar kan konen. Fartelijk dank hiêrvoor en i-k spreek de hoop uit, dat re ttit
noÉí jaren Bet alkaar nogen doên.
rtit .Jaar zijn we ook begonnen net een taalcverdeling in diverse comni-ssies.
Gel.ukkig he.bben re ook jongeren in deze connissies o.a. Koop nalen. B.ale ïrieB
en B.v.d. Bos. ][e nenen net vooral het aantrekken van deze jongeren net het
werk van de l.rsclub op de goede weg te zijn.
rlles is op papier Peregeld, zodat de winter naar kan konên.'.re zullen dan wel
zien waar de organisati.e dan nog hapert. Het vorig jaar, aldus de vooriitter
zou een starterscursus door de KIqSB worden georeaniseerd. nit is niet doorgegaan
i.v.n. het plotseling organiseren van de werel dkanpio ensc h app en heren door de
fl.ÍSB. Eet ligt in de bedoeling deze cursus dit jaar te houden. Na deze inlei-
ding van de voorzitter wordt begonnen nêt punt 2 van de agênda.
Notulcn I aatst gehouden vergadering.
Deze f,orden door de secretaris gelezen, evenals het jaarverslag 1976/L9TT.
Op deze verglagen zijn geen op- of aannerkingen.
Punt 4 i aarvers.I ag penninêBeester.
le ontvangsten hebben betlragen
De u Í t61av en

Saldo per f-fo-I977
De voorzitter nlrkt op, dat dit een nooi saldo is en dat dit sàldo zeer
gunstig wordt beinvloed door de verhuur van het clubgebour aan pensiongaltcl.
f{openlijk wil en kan de heer Sleiffer dit werk nog jaren blijven doen *oor de
iJsclub.
In de toekonst zullen re echter diverse investeringen noeten doên, afdus de
voorzitter. nr zullen nieuwe Lanpen noeten worden aangeschaft en ook zal de
versterker t.z.t. rcel eens noettn worden vervangen.
Ín J979 hopen re het lO-jarig bestaan te herdenken en ook di.t zal sel rat celd
noeten kogten.
Ret bestuur zou dan ook wil-len voorstellen zo nodi.g de contributie voor het
volFenale seizoen te verhogen tot í. 5.-- pêr jaar.Nog een heel laag bedrag
in verhouding tot vel.e andere cl-ubs. eeen der aanwezigen naakt hiertesen
bezwaar. Àl dus rordt besloten.
Punt 5 finrincieel verslaA kaskonnissie.
De kaskornnissie bestaande uit de heren S.Hoekstra ên F. i{oh, brengt bij nonde
van laatstgenoende verslag uit. Kok deeltnede, dat alle bèscheiden keurj-g in
orde zijn bevonden. De kaskomnissiê heeft alle raardering voor het vele rerk
van dê penningmeester en de nanier raarop een en ander keurig en prlriilrrl
punctueel rordt bi-jgehouden.ij stelt dan rok voor de penningneester d.echarge
te verlenen. ttI dus eeschiedt.
Punt 6 benoening kaskommj.ssie.
r)e heren Hoekstra en Kok hebben aL enige jaren de finenciële konnissie 3rtr
gevornd en door de voorzitter ríordt aan de aa.nÍezigen gevraagd of hierin
$ÊEFne8ri€ffoggEf,. konen. Uit de rergaderj.ng kont het voorstel beide heren
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Daer bêi.de heren gegegï:n zijn reêr vocr een jaar de kaskomÈissi.e te vornen
rordt ardus besloten. De heer Kok deelt nog nede, dat zij ierler Jaar nàtl
genoe€ien de financië1e bescheiden van d.e pennin_gTeester cont16leren en hij
nede naÍnens Eoekstra Mevr.siebênga harteli.jk'à^ór.n v ror de steeds weer
Eastvri.je ontv angst.
Punt ? ingekonen stukken.
van de (ïvsB is een uitnodiging ontvangen btreffende de jaarvêrgadering
ván de Bond ys.n ïJsclubs op 2! novenber L977 in het oranjehotel te Leeurarden
neze vergaderirg zal door enkele bestuursleden worden bezocht.
0veri-gens zijn er g.een inlekonen stukken.
Punt B bespreking fees t avonden+
De voorzitier deelt nede, dat de data voor de feestavonden inniddels ziJn
vastgesteld op 14 en 28 januari l9/8. 0p 14 jan. zal in zaal 0ORn de
ton eelverentÈ{ng uit Giekerk opvoeren het nieuwe stuk t.w. "irachtflinters,'geschreven door Postuna de Boer. De dansnuziek zal worden verzorgd door
de staÍopers. 0p 28 jar. zal in Tropenfauna de toneer.ver. stiens opvoeren
het stuk rrrn keardel ut ien stik". ransnuziek ,,d.e Eikors" uit lrlenaldun.
die reeds een jaar geleden zijn gecontracterd.
rÍiJ hopen er weer in te zi.jn geslaa,-d een 2-tar gezellige feÊstavonden te
verzorélen en hebben hierin alLe vertrouren.
De voorzitterdeelt nog nede, dat de kaartverkoop en beetje anders zaI
zijn dan vorige jaren. Wij ri.Ilen graag dat er zoveel raogetijk leden de
feestavonden kunnen bezoeken en zijn dan ook van plan per lial 2 kaar.cen
te vestrekken. Itochten er dan nog kaarten over zijn, dan kunnen die led.en
dle beide avonden willen bezoeken hiervoor in aannerking konen.
0p deze nanier hopen re de uitgifte van de kaarten in de hand te houden.
Punt 9 b estuu rsverki ezinA.
rfredend zijn de heren H.v.d.ueulen en J.siebenga. De heer Èterson brengt
naar voren, dat beide heren hierkiesba'r zijn. nr zijn geen namen van telen
eandidaten ontv aDgen.
De heer S.Hoekstra stert voor beide heren bij acclanati.e te herbenoeuen.
De heer van !1i.jk nerkt nog óp, dat beide heren naar sauwr wêer noeren
worden benoend, daar re anders in hetzelfde straatje terecht kornen ars
de heren Van lÉrt en Den UyI en de ijsclub dan zonder bestuur zit.
De heren v.d.li4eulen en Siebenga worden dan ook met algenene stennen weer
benoend. lJe heer v.d.Meulen spreekt de hoop ult dat de prettiee sanenrerkllg
met de andere bestuursleden en de leden nag bJ.ijven bestaan.
9ËÊO' l0 bespreking schastswedstrijden.
zordra er *inter kont zulLen we het vorige jaar reeds vastgestelde progrannà
t achten af te werken. Dus eerst een rijdere voor de kinderen. ook zullen
re trachtên een grote vrouwenrijderij te houden. D_ii hanrt echter af van
de nedererking' van de I.N-qB, da r roen niet J of t KÉÁst ri j6en on futÍd
dezelfde dag ril houden.
Punt IL ron dvraaA.
De heer.J. de Jong vraagt eerst hêt Íoord.Hij stert voor de huurders van
het clulgebour te verbieden honden of katten nede te nenèn, daar de anderê
huurders hiervan last ondervÍnden. De voorzitter zegt, dat het bestuur
het hiernede wel eens is. Àfgelopen eeizoen raren het arlenaal kê-urigê
huurders behoudens L 61ez i-n, dat ale trond had rneegenonen en het e etouvti e
vrij vuil heeft achtergelaten. Deze huurders ontvangen een bri'efJe, alat ziJ
niet weer voor de huur van het clubgebour in aannerki4g zullen konen.
De heer van l)i.Jk brengt naar voren, dat in de loop van deze vergadering
is besloten tot contributi.everhoging. Dit punt etond echter niet op de
agend.a vernerd, wat reglenentair juister Fas geÍeest. Dê voorzitter beaant
dit, doch zegt, dat het contributiebedrag zoveel nogelijk beperkt blijft.
In ieder geval niet hoger dan f. 5.-- per seizoen.
De heer 'Falen vraagt naar de nieure verlichting. De voorzitter zegt, dat
bet de bedoeling is halogeen lanpen aan te schaffen.
Bigflg is er niets qeer_voor, d.e, rondvraag en_g.lliï de voolTitter. de verga_derlng' na leder bedankt tê hebben vror iÍe opkonst ên prétrigè"iijàe riàHiop
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de besprekingen zijn gehouden,
Het officiële gedeelte is hlermede lesloten en na
nog even gezell.ig gekiend.

afloop wordt er nei el kaar

Vastgesteld. in de j aervergadering van
15 oktober 197

, voorz itter. -

, secretarÍs. -


